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FACIT Postal IX Ortsstämplar & Posthistoria 
 
Edition 2015 is the invaluable catalogue for collectors of Swedish town cancellations and postal history. 
 
After six years, it is with great joy that FACIT Förlags AB is able to present FACIT Postal IX, the
indispensable catalogue for collectors of Swedish postal history and town cancellations. Apart from price
adjustments and updates of newly discovered dates and cancellations in all chapters, this version of the
catalogue also contains the following: 
 
Postal rates for letters have been updated until 2015. 
The section with Swedish covers has been supplemented when it comes to letters to abroad. 
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A new column has been added for today’s modern cancellations, normal cancellation type (Nst) 64. 
The square cancellations of the rural mail service have been extended with the rectangle cancellations and
the square ones have been dramatically complemented. 
The modern rural mail service cancellations have been dramatically updated. 
The steamship mail has been revised, specifying with the names of vessels on each route. 
Initiated cataloguing of ship-, shipping company- and route cancellations is included. 
Malmö Post cancellations are implemented. 
Postal labels of the Registration and Insurance types have been revised. 
A listing of labels for Saturday delivery of mail has been added. 
The reverse alphabet index to help decipher cancellations has been greatly improved. 
 
FACIT Postal IX Ortsstempel & Postgeschichte 
 
Die Edition 2015 ist der unschätzbare Katalog für Sammler schwedischer Stadtstornierungen und
Postgeschichte. 
 
Nach sechs Jahren kann FACIT Förlags AB mit großer Freude FACIT Postal IX präsentieren, den
unverzichtbaren Katalog für Sammler schwedischer Postgeschichte und Stadtstornierungen. Neben
Preisanpassungen und Aktualisierungen neu entdeckter Daten und Stornierungen in allen Kapiteln enthält
diese Version des Katalogs auch Folgendes: 
 
Die Postgebühren für Briefe wurden bis 2015 aktualisiert. 
Der Abschnitt mit schwedischen Deckblättern wurde ergänzt, wenn es um Briefe ins Ausland geht. 
Für die heutigen modernen Stornierungen wurde eine neue Spalte hinzugefügt, normaler Stornierungstyp
(Nst) 64. 
Die quadratischen Stornierungen des ländlichen Postdienstes wurden um die rechteckigen Stornierungen
erweitert und die quadratischen wurden dramatisch ergänzt. 
Die modernen Stornierungen von ländlichen Postdiensten wurden dramatisch aktualisiert. 
Die Dampfschiffpost wurde überarbeitet und mit den Namen der Schiffe auf jeder Route versehen. 
Die initiierte Katalogisierung von Stornierungen von Schiffen, Reedereien und Routen ist enthalten. 
Stornierungen von Malmö Post sind implementiert. 
Die Postetiketten der Registrierungs- und Versicherungstypen wurden überarbeitet. 
Eine Liste der Etiketten für die Postzustellung am Samstag wurde hinzugefügt. 
Der umgekehrte Alphabetindex zur Entschlüsselung von Stornierungen wurde erheblich verbessert. 
 
Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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